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1. Jak ocenia Pan konsultacje społeczne w Słupsku? 

Źle. Brak właściwej promocji i informacji dla mieszkańców o konsultacjach. Dlatego udział 

w nich jest znikomy i takie też jest ich znaczenie. Urzędnicy po prostu „odbębniają” 

obowiązek konsultacji i są szczęśliwi jak nic z nich nie wynika, bo wtedy mogą przepychać 

własne rozwiązania. 

 

 

2. Czy konsultacje potrzebne są władzy, jeśli tak, dlaczego? 

Konsultacje są potrzebne samorządowi dla określenia realnych potrzeb mieszkańców. 

Władza dzięki konsultacjom jest niejako zwolniona z części odpowiedzialności za 

przyjmowane kierunki rozwoju i inwestycji. Problem polega na tym, że w przypadku 

Słupska konsultacje (przy niskiej frekwencji ze strony mieszkańców) tak naprawdę służą 

jako alibi dla nie do końca właściwych decyzji urzędu. 

 

 

3. Jakie decyzje, zdaniem Pana powinny być poddane społecznym konsultacjom? 

1. Likwidacja Straży Miejskiej 

2. Bezpłatna Komunikacja 

3. Likwidacja (reorganizacja) strefy płatnego parkowania 

4. Forma organizacyjna dokończenia i przyszłego funkcjonowania Aquaparku 

5. Reorganizacja systemu zbiórki śmieci 

6. Inne decyzje mający duże znaczenie dla życia mieszkańców miasta. 

 

 

 

4. Jakie decyzje podejmowane przez Pana będą w przyszłości konsultowane? 

Wszystkie decyzje mające duże znaczenie na funkcjonowanie samorządu i życie 

mieszkańców. Jeśli w wyniku konsultacji okazuje się, iż opinie mieszkańców są podzielone. 

Należy podejmować decyzję na podstawie przeprowadzonego referendum lokalnego. Należy 

maksymalnie uprościć instytucję konsultacji i referendum poprzez wykorzystanie 

nowoczesnych systemów elektronicznych oraz internetu, co znacząco obniży koszty ich 

przeprowadzenia. 

 

 

5. Co Pana zdaniem oznacza “zasada dobrej wiary” w odniesieniu do konsultacji 

społecznych? 

Nic 

 

 

Dziękujemy za udzielenie odpowiedzi! 


